
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 23. 1. 2019 

Místo: Golf Hotel Austerlitz, Na Golfovém hřišti 1510, Slavkov u Brna  

Čas jednání: 18:00 – 21:00 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík, 

Jan Šťastník 

Host: Petr Šíma, Pavel Brückner, Jan Šícha 

 

 

Program jednání 

 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 
3) Materiály z komisí ČF 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace od předsedy DK 
6) Informace ze sekretariátu 
7) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem ČF 
8) Hodnocení výběrů dorostenců a starších žáků 
9) Čerpání rozpočtu 2018 
10) Rozpočet 2019 – možnosti úprav v čerpání 
11) Rozvojový plán regionu 
12) Různé – VH regionu 
 

 

 

Ad1) Řídící hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné včetně hosta Jana Šíchy, předsedy 

disciplinární komise. Schválen program jednání. 

 

Ad2) Petr Šíma informoval členy VV o jednání regionálních sekretářů, kterého se zúčastnili všichni 

sekretáři. Nejdůležitější body z jednání: 

- Obecný předpis nastavení pro regionální ligové soutěže 

- Nastavení rozhodčích pro další sezónu, beze změn zůstává povinnost mít vyškolené rozhodčí 

- Ekonomika, dotace MŠMT, aktuální vývoj 

- Program rozvoje oddílů, sjednocení některých programů podpory do jednoho 

- Rejstřík sportovců 

 



 

Petr Galasovský společně s Petrem Šímou dále upozornili na nejdůležitější body ze zápisu VV ČF: 

- Hodnocení MS, podrobnější hodnocení bude na Valné hromadě 

- Ekonomická směrnice, dílčí úpravy 

- Diskuze nad volbou reprezentačního trenéra 

- Vznik projektu mládežnické reprezentace U17, která navazuje na výběry dorostenců 

- Systém a vzdělávání rozhodčích 

 

VV JMaZL bere zprávu i zápis na vědomí. 

 

Ad3) KVM – návrh na zavedení košového systému v mládežnických kategorií mladších a starších 

žáků, pro regiony nejprve doporučeně, poté povinně. Jan Šťastník informoval, že během MS proběhla 

debata KVM s předsedy regionálních komisí mládeže napříč regiony na téma košových soutěží. Jan 

Šťastník vyjádřil podporu pro zavedení košového systému v soutěžích regionu. 

Dále návrh na úpravu rozměrů pro soutěže dorostenek, nově by byly hranice pro rozměry hřišť 

soutěží dorostenek: max 40x20 a min: 36x18. 

Návrh na zrušení závěrečného turnaje starších žáků a starších žákyň v sezóně, ve které se hraje 

Olympiáda dětí a mládeže, kde tyto kategorie hrají v krajských reprezentací. 

- VV JMaZL navrhuje zavedení košového systému pro starší žáky při sloučení 

krajských lig do regionální soutěže starších žáků. Zavedení košového systému 

v tuto chvíli nenavrhuje pro mladší žáky z důvodu návratu ke hře na výsledky či 

dojezdových vzdáleností oddílů na turnaje. 

- VV JMaZL vyjadřuje souhlas s úpravou velikosti hřiště pro soutěže dorostenek. 

- VV JMaZL navrhuje zachovat závěrečný turnaj starších žáků v lednovém termínu i 

v sezóně, kdy se hraje ODM. U starších žákyň navrhuje hledat vhodnější termín 

závěrečného turnaje, tak aby závěrečný turnaj žákyň a ODM nebyly krátce po sobě.  

KRD – systém vzdělávání rozhodčích; možnost regionu doplnit pozici hlavního školitele k pracovní 

pozici supervizora regionu, který vypomáhá metodicky s rozvojem a vzděláváním rozhodčích; doplnění 

témat pro posun z licence B na licenci A 

 

LK – nový systém soutěže Divize => 5 divizí po 12 družstvech, návrh na hrací formát jednoho zápasu 

za víkend; hrací formát nejvyšší dorostenecké a juniorské ligy  

 

Ad4) KRD – řešeno rozdělení listin; setkání s delegáty regionu, rozdělení delegátů pro některé páry 

rozhodčích pro druhou polovinu sezóny. 

Žádné další materiály z regionálních komisí od posledního VV nejsou k dispozici. 

 

Ad5) Jan Šícha, předseda disciplinární komise, informoval o avizovaných nepříjemnostech na 

mládežnických turnajích s chováním fanoušků nebo rodičů některých oddílů. Aktuální případ se týká 

oddílu Florbal Hodonín. Jan Šícha apeloval na členy, aby byli i na turnajích proaktivní v případě 



 

zaznamenání podobného nežádoucího chování ze strany fanoušků či rodičů. Proběhla podrobná 

diskuze nad chováním rodičů během turnajů, zajišťování delegátů na turnaje a případné formě 

trestání DK za nežádoucího chování. 

 

Ad6) Petr Šíma informoval, že od 1.3.2019 by měl nastoupit Marek Zvalo jako nový regionální 

metodik. 

 

Ad7) Petr Galasovský a Bedřich Chromek informovali o jednání hejtmanů s prezidentem a VV ČF, 

diskutovány zejména: 

- zajímavosti z rozvojových plánů regionů 

- regionální výběry dorostenců 

- novinky v systému vzdělávání rozhodčích 

- plánované změny herního systému u ml. a st. žáků 

- možnosti budoucího krajského uspořádání sekretariátů 

- obsazování pozic v celostátních odborných komisích VV 

- hodnocení MS 2018 v Praze 

 

Ad8) Z důvodu času nebyl tento bod na jednání probrán a VV schválil přesun bodu na další jednání. 

 

Ad9) Petr Šíma krátce komentoval rozpočet 2018. Neproběhla kompletní rekonstrukce kanceláře, 

úpravy budou probíhat i v roce 2019. Nebyl zanesen pronájem kanceláře na rok 2019, rozpočet zůstal 

s vyšším přebytkem. 

 

Ad10) Petr Šíma informoval o plánovaném rozpočtu 2019. Aktuálně je nastaven přebytkově 

s možností investic v průběhu roku. 

 

Ad11) Z důvodu času nebyl tento bod na jednání probrán a VV schválil přesun bodu na další jednání. 

 

Ad12) VH regionu měla proběhnout v původním termínu 9.5.2019. Nově schválený termín VH je 

29.4.2019 v 17:00. 

 

Termín dalšího jednání: 20. 2. 2019 – Golf Hotel Austerlitz 

 

 

Konec: 21:00 

Zapisovatel: Pavel Brückner 


